親愛的朋友 Dear Friends,

本院將於2024年1月中旬起發售慈善獎券,為東華三院各項病人助醫計劃籌募經費,其中包括:腎臟病人助醫計劃、腦病先進復康治療資助計劃、長者綜合牙科保健資助計劃及關節炎病人助醫計劃。所籌得的善款將資助合資格的病人接受相關診斷及治療,讓貧病患者能夠得到適切的援助。

東華三院慈善獎券一直獲得各界善長及工商機構慷慨支持,今年的獎品總值超過港幣22萬元,包括價值超過港幣六萬元的頭獎 黃金3兩及二獎名貴陀飛輪腕錶,尚有其他名貴禮品,未能盡錄。

今年本院更邀得URDU International Company Limited以「FUWA FUWA系列」為主題,為本院設計慈善獎券。另現凡預訂每10張慈善獎券,即可獲得URDU FUWA FUWA 系列造型利是封乙包。數量有限,換完即止。

請踴躍訂購東華三院慈善獎券,共襄善舉!

Tung Wah Group of Hospitals will launch its Charity Raffle Ticket Sale from mid-January 2024 to raise funds for various TWGHs Patient Assistant Schemes, namely Renal Patient Assistance Fund, Advanced Neuro Rehabilitation Treatment Sponsorship Programme, Comprehensive Dental Care Sponsorship Programme for Elderly and Patient Assistance Fund for Arthritis Treatment. Proceeds so generated allows us to provide financial assistance to eligible patients to receive timely diagnosis and suitable treatment.

With the generous support of donors and corporates, prizes value of this year's raffle has reached over HK\$220,000, including the Grand Prize of 3 Taels of Gold valued over HK\$60,000 and the Second Prize of luxury Tourbillon Watch.

This year, URDU International Company Limited is invited to collaborate on the design of raffle tickets with "FUWAFUWA SERIES" as the theme. Subscribily for every 10 raffle tickets will get a pack of URDU FUWA FUWA red packets, while stocks last.

Please support us NOW and offer your help to the people in need.

▶ (革活又) 東華三院主席

(WAI Ho Man, Herman) Chairman, Board of Directors